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مهدی صبائی در گفتگو با پرسون مطرح کرد:

زندگی سخت افراد جامعه با افزایش قیمت ها و تورم&#47; مردم دیگر به هم رحم نمی کنند
مهدی صبائی بازیگر سریال «ایل دا» گفت: برای حفظ سلامتی مردم و هنرمندان و در جهت کاهش آمار مبتلایان به کرونا، اگر جلوی تولیدات همانند
سایر مشاغل گرفته شود تا این ویروس ریشه کن شود، اتفاق خاصی نخواهد افتاد و اشکالی ندارد مثل خیلی از زمان ها تلویزیون کارهای تکرای پخش

کند، مطمئناً مخاطبین نیز شرایط را درک خواهند کرد.

مهدی صبائی بازیگر سینما، تئاتر و تلویزیون در گفتوگو با خبرنگار فرهنگ و هنر پرسون، پیرامون آخرین وضعیت فعالیتهای خود در عرصه بازیگری
گفت: به خاطر ویروس کرونا در ماه گذشته دو پشنهاد کاری را رد کردم و سعی کردم در منزل بیشتر مراقبت های بهداشتی را انجام بدهم تا ببینیم در

آینده خدا چه می خواهد.

بازیگر سریال «ایل دا» در خصوص تجربه بازی در ایام کرونا اضافه کرد: ما سریال «ایل دا» را از مرداد 98 شروع کردیم و از اواسط پروژه بود که سر و کله
ویروس منحوس کرونا پیدا شد و کارکردن در آن شرایط کرونایی بسیار سخت بود و تا اوایل آبان مشغول به فیلمبرداری بودیم.

وی در ادامه افزود: البته خداروشکر اکثر لوکیشن های سریال «ایل دا» خارجی بود و به دلیل ابتلای تعدادی از عوامل به کرونا و اعلام وضعیت قرمز
کرونایی در لرستان دو الی سه ماه فیلمبرداری آن سریال تعطیل شد و بسیاری از لوکیشن های شلوغ آن کار نیز دستخوش تغییراتی شد.

بازیگر سریال «بدون شرح» در خصوص رعایت پروتکل های بهداشتی در پشت صحنه فیلم ها اذعان کرد: به عقیده بنده پروتکل های بهداشتی تا حدی
سر پروژه ها رعایت می شود و تمامی عوامل ماسک می زنند تا مانع شیوع این ویروس منحوس شوند و همچنین بازیگران هم تلاش می کنند با رعایت

حداکثری پروتکل های بهداشتی، از ابتلا به این ویروس جلوگیری کنند.

بیشتر بخوانید؛
گفتگو با فلور نظری: هنرمندان در دوران کرونا مثل یتیم بودند

گفتگو با حیبیب دهقان نسب: مخارج زندگی از ابتدای سال چهار برابر شده / خیلی از خانواده &lrm;ها رنگ مرغ و گوشت را نمی&lrm;بینند

وی در خصوص تاثیر کرونا بر فعالیت بازیگران عنوان کرد: برای بازیگران کار در شرایط کرونا خیلی سخت است، زیرا عوامل پشت دوربین می توانند
ماسک بزنند و مراقبت بیشتری از خود داشته باشند، اما بازیگران که نمی توانند با ماسک جلوی دوربین حاضر شوند و این کار را برای آنها سخت می

کند.

مهدی صبائی در ادامه پیرامون تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا مبنی بر توقف فیلمبرداری ها اذعان کرد: مطمئناً ستاد ملی مقابله با کرونا بهتر از ما می
داند و اگر آنها صلاح بدانند قطعاً تصمیم درستی است و باید به آن احترام گذاشت، به نظر بنده اگر کار کمتر شود یا در فضای باز و با حضور حداقلی

ادامه پیدا کند، خیلی شرایط بهتر است و بهتر است در این شرایط کمی تامل شود و کار نشود.

بازیگر فیلم سینمایی «سلطان» درخصوص بازپخش سریال ها از تلویزیون در ایام کرونا اظهار کرد: برای حفظ سلامتی مردم و هنرمندان و در جهت
کاهش آمار مبتلایان به کرونا، اگر جلوی تولیدات همانند سایر مشاغل گرفته شود تا این ویروس ریشه کن شود، اتفاق خاصی نخواهد افتاد و اشکالی

ندارد مثل خیلی از زمان ها تلویزیون کارهای تکرای پخش کند، مطمئناً مخاطبین نیز شرایط را درک خواهند کرد.

این بازیگر سینما در خصوص وضعیت معیشتی هنرمندان در این روزها عنوان کرد: وضعیت هنرمندان همانند سایر اقشار جامعه در این روزها با مشکل
مواجهه شده است و چه بسا بدتر هم شده است، زیرا هنرمندان کار دیگری نمی توانند انجام دهند، به عنوان مثال اگر من بازیگر نبودم شاید در این
شرایط شغل دیگری را در پیش می گرفتم و مثلاً در سوپرمارکت مشغول به کار می شدم اما هنرمندان قادر به انجام آن نیستند، چون اگر این اتفاق
بیفتد افراد تصور می کنند دوربین مخفی است و به عقیده من جزء تعدادی محدود از بازیگران مابقی در شرایط در مضیقه کامل قرار دارند و این کار را

سخت می کند.

وی در همین راستا ادامه داد: چون خیلی از دوستان بازیگر من در این شرایط حتی یک پروژه هم انجام ندادند و از لحاظ مالی شرایط بسیار پیچیده و
سختی دارند، البته ما خودمان هم مقصر هستیم و باید در این شرایط بد به همدیگر کمک کنیم، در تابستان یک طرح همدلی و پوشش حمایت مردمی
در فضای مجازی و تلویزیون شکل گرفته بود، اما حالا دیگر خبری از آن طرح هم نیست و افزایش قیمت ها و تورم زندگی را بر مردم خیلی سخت کرده
است و به نظر من مردم ایران که در جهان به این شهرت داشتند که در شرایط سخت به کمک هم می آمدند، اما اکنون دیگر همانند سابق نیست و به



هم رحم نمی کنند.

بیشتر بخوانید؛
گفتگو با قربان نجفی: بازیگران بی دفاع ترین آدم ها در مقابله با کرونا هستند / رعایت پروتکل های بهداشتی در سینما خنده دار است

گفتگو با مهدی صبایی : پرکردن جای بزرگانی همچون پرویز پورحسینی کار آسانی نیست

مهدی صبائی در خصوص نبود همدلی سابق بین ایرانیان اذعان کرد: فکر می کنم دیگر همانند سابق برای هم مهم نیستیم و این خوب نیست. نمیدانم
به خاطر مسائل سیاسی و تحریم ها است یا چیز دیگر باعث شده این حمایت ها از همنوعان به عمل نیاید، البته این یک چیز مشخصی است، من
زمانی می توانم کمک کنم که خودم دغدغه مالی نداشته باشم و شرایطم خوب باشد، اما اگر خودم نیز در مضیقه مالی باشم طبیعتاً نمی توانم کمک کنم
و شاید بی رحم نیز شوم و باید فکر اساسی کرد زیرا انواع و اقسام تحریم ها همانند تحریم دارویی تحریم غذایی تحریم بانکی و ... در حال اعمال است

و این زندگی را بر مردم سخت کرده است.

بازیگر سریال «دلداگان» پیرامون حمایت مسئولان ذی&lrm;ربط از هنرمندان در روزهای کرونایی اذعان کرد: من که حمایتی ندیدم، البته قرار بر این بود
که چند ماهی از حق بیمه هنرمندان پرداخت شود، اما فکر کنم آن هم اتفاق نیفتاده است، هرچند که بنده خبر کامل و دقیقی ندارم و اگر هم بوده است

مطمئناً خیلی حمایت اثربخش و قابل ملاحظه ای نبوده است که بنده متوجه شده باشم.

وی در خصوص تعداد تولیدات در این ایام گفت: تعداد تولیدات کم شده است و از طرف دیگر هم بازیگرها خیلی سعی می کنند دوام بیاورند و سرکار
نروند، اما در این شرایط سخت اقتصادی و مشکلات معیشتی نمی توان کاری انجام نداد و در خانه نشست، امیدوارم هرچه سریعتر این ویروس
منحوس از بین برود، چون هم شرایط اقتصادی بسیار پیچیده و مشکل شده است و هم واقعاً کادر درمان یکسال بدون وقفه فعالیت خسته کننده ای

داشته اند و خیلی اذیت شده اند.

بازیگر سریال «روزگار جوانی» در پایان پیرامون اکران آنلاین فیلم ها و پخش فیلم تئاتر از تلویزیون و تاثیرش در این شرایط کرونایی خاطر نشان کرد: در
این شرایط فعلی خوب است، اما نباید عادت شود، بالاخره این ویروس منحوس یک روزی از بین خواهد رفت و شرایط به حالت عادی بازخواهد گشت،
امیدوارم پس از درست شدن اوضاع هم مردم به تماشای فیلم تئاتر عادت نکنند و تنها توقع تماشای تئاتر آنلاین را نداشته باشند و بخواهند به صورت

آنلاین فیلم تماشا کنند.


